
Schůzka výboru o.s. Spolek Podprůhon 27.7.2011 

přítomni (podle abecedy): Boris Jedlicka, Katka Jůzová, Vláďa Líba, Petr Lukáš, Ondra Rys, Daniela 

Voráčková (revizorka sdružení), Zbyněk Voráček 

zapsali: Katka Jůzová a Vláďa Líba 

schválili: Petr Lukáš, Ondra Rys, Daniela Voráčková 

 

1) Informace o událostech 

 Stanovy na MVČR  

Úprava stanov občanského sdružení, která byla odhlasována na Valné hromadě 14.7. byla  

odeslána poštou k registraci na Ministerstvo vnitra ČR. 

 Spolkový web a nástěnky 

Vzhledem k situaci, která nastala po Valné hromadě 14.7., byla vytvořena nová podoba webových stránek 

www.podpruhon.cz a www.kladenskedvorky.cz. Dík patří Petře Líbové. Zároveň prosíme všechny, kteří 

mají ve svém archivu materiály týkající se Podprůhonu a Kladenských dvorků, které by byly vhodné 

k publikaci, aby je poskytli. I nadále budeme využívat nástěnky na křižovatce V. Burgra x 

Kolmistrova a na Bukovce, kde budeme vyvěšovat komentované zápisy, aby byli členové 

informováni o aktuálním dění. 

 Aktualizace seznamu členů spolku  

Na Valné hromadě přistoupili noví členové. Aktualizaci členské základny zajistí Vláďa Líba do 

15.8.2011 

 

2) Úkoly vyplývající z valné hromady 

 Legitimace a vybírání příspěvků 

Jednoduchá legitimace (jednostranná fólie a křídový karton). Konečná podoba závisí na výběru 

loga Spolku. Prototyp a následnou výrobu zajistí Katka Jůzová. Legitimace se roznesou 

s průvodním dopisem, jak platit, číslem účtu, citací ze stanov, jak je to s legitimací a s příspěvky. 

 

3) Hospodaření Spolku 

 Informace o předání účetnictví 

Účetnictví Spolku bylo do současné doby vedeno formou jednoduchého účetnictví. Předseda a 

revizorka prodiskutují s účetními odborníky (vzhledem ke změně v zákonech), zda dosavadní 

systém účetnictví potřebuje nějaké úpravy. Zbývá vyjasnit, jak se bude řešit dluh Spolku (úhrada 

registrace ochranné známky) vůči Františkovi Müllerovi a Petrovi Lukášovi. Účetní položky do 30. 

6. zpracují Vláďa Líba, Petr Lukáš a Katka Jůzová do 25. 8. 2011 včetně předání pokladny. 

 Změna přístupu k spolkovému účtu 

Přístup bude mít Vláďa Líba (předseda) a Katka Jůzová (pokladník). K odeslání platby bude nutné 

elektronické potvrzení obou. Přenastavit do konce srpna. Zařídíme platební kartu, držitel Katka 

Jůzová s oznámením výběru Vláďovi Líbovi na mobil. Budeme vyžadovat zasílání elektronických 

výpisů z účtu. 

  



 Inventura majetku a skladových zásob 

Rámy obrazů, ohniště (v současnosti u Nany Brožkové), trika, nástěnky, síto na sítotisk Kladenské 

dvorky. Vytvořit seznam s info, u koho se nalézá. Zajistí Petr Lukáš do 30.8.2011. 

 Aktuální stav prostředků a pohledávek 

Aktuální stav aktiv je Kč 2.064,- Navíc Petr Lukáš a František Müller mají vůči Spolku nevyřešenou 

pohledávku. Petr Lukáš písemně formuluje svou pohledávku. 

 Finanční plán na rok 2011 a 2012  

Zatím jediným příjmem budou příspěvky od členů. Pokusíme se zažádat o dotace na činnosti. 

Kladenské dvorky budou účtovány odděleně od účetnictví Spolku. 

 Vznesená pohledávka Františka Müllera z roku 2008 na Kč 5.474,- k Spolku a žádost o její 

okamžité vyřízení 

Protože Spolek nemá v současnosti aktiva na vyrovnání pohledávky, nabídl Boris Jedlicka, že tuto 

částku půjčí Spolku a Spolek bude novou půjčku splácet postupně. Boris Jedlicka a Ondra Rys 

osobně vyjednají s Františkem Müllerem, společně s požadavkem o využívání loga Kladenských 

dvorků Spolkem, jako vlastníkem ochranné známky Kladenských dvorků a to do 15.8.2011. 

 

4) Kalendář akcí na rok 2011 a 2012 

 Dvorky 2012 – rozhodnutí o formě pro rok 2012 je vázána na výsledky iniciativy „Zachraňme nám 

Podprůhon“, kterou podpořila většina dvorkařů. Pokud nebude mít výzva úspěch, jsme 

připraveni uspořádat alternativní kulturní akci na podporu Podprůhonu. 

 Promítání na hřišti 

Letos je 25. výročí premiéry filmové trilogie Hvězdy nad Syslím údolím.  

 Akce pro děti i dospělé 

Běh do schodů - Pátek 2. 9. v 17.00 hod. běh do schodů pro děti i pro dospělé. Oheň. Využít 

databázi členů spolku. Program – zkusíme oslovit Michala Havla a doktora Klauna. Plakátek by 

mohla vytvořit Petra Voráčková. 

Drakiáda – 9. 10. v 16.00 hod. 

Vycházka s pamětníky – projedná Vláďa s paní Satýnkovou, Záhrubskou, Kottovou 

Předvánoční svařák 23. 12. na Bukovce 

Silvestr U Benedy Západě 

 

5) Zachraňme nám Podprůhon  

Vláďa Líba informoval o stavu. Magistrát dosud nijak oficiálně neodpověděl na výzvu (podána 23.6. 

do podatelny Magistrátu). VL požádal primátora o osobní schůzku. Budeme se snažit naši iniciativu 

co nejvíce mediálně popularizovat – články do celostátních periodik, odborných časopisů. Pokud 

bude přístup Magistrátu přezíravý a arogantní, jsme připraveni k radikálnějším akcím, které upozorní 

na stav Podprůhonu a přístup města.   

 

  



Rekapitulace úkolů: 

Boris Jedlicka: do 15.8. jednání s Františkem Müllerem 

 

Katka Jůzová: osloví Michala Havla a doktora Klauna 

   zjistí možnosti výroby legitimací 

do 25.8. kompletace účetnictví za rok 2011 

   do 30.8. přepsání bankovního účtu 

 

Vláďa Líba:  organizace Běhu do schodů 

do 15.8. aktualizace členů Spolku 

   do 25.8. kompletace účetnictví za rok 2011 

   do 30.8. přepsání bankovního účtu 

   osloví pamětníky a probere s nimi možnosti procházky 

 

Petr Lukáš: do 25.8. kompletace účetnictví za rok 2011 

   do 30.8. přepsání bankovního účtu 

   do 30.8. sepsání seznamu věcí v majetku Spolku 

Ondra Rys: do 15.8. jednání s Františkem Müllerem 

 

 

 

    

 


